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Dokken 2050. Høring av arealstrategi 

Eldrerådet behandlet denne saken i møte 7. april, sak 61/21 og vil gjerne takke for god 
informasjon og oppfølging. 
 
Eldrerådet vil gjerne komme med følgende innspill til planen: 
 
Planen har en lang tidshorisont og det er krevende å legge planer for hva som kommer til å 
være behovene til Bergens befolkning i 2050. Eldrerådet tror likevel at behovet for omsorg + 
boliger og sykehjem kommer til å være der. Selv om den eldre befolkningen blir stadig 
friskere, så blir de også stadig eldre. Mange eldre vil ønske å kunne bo sentralt, også når de 
trenger en omsorgsplass og det vil også gjøre det lettere for dem å holde kontakt med 
pårørende. Eldrerådet ber derfor om at man setter av plass til omsorg + boliger på Dokken, 
gjerne i en samlokalisering med aktiviteter for barn og unge.  
 
Med hilsen 
Eldrerådet 
 
 
Nils Mæhle - leder 
Ragnhild Hvoslef Krüger - rådgiver/rådssekretariatet  
 
Dokumentet er godkjent elektronisk. 
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